
   

 
Verslag van de Regioraad op 25 mei 2009 

bij de Langenberggroep in Ede 
 
Aanwezig:  Zie presentielijst  
Afmeldingen:  René Straatmann, Thamar Vlaanderen, Niels de Jong, Fedde Boersma, Janneke 

Krechting 
 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
De vergadering wordt om 20.10 uur geopend door Wily, die ons allen hartelijk welkom heet.  
Er zijn vanavond voldoende groepen vertegenwoordigd om besluiten te kunnen nemen.  
 
Er zijn geen wijzigingen in de agenda. Agenda is daarmee vastgesteld. 
 
 
2. Verslag en actielijst vorige Regioraad dd. 17 november 2008 
Geen opmerkingen over het verslag, het verslag wordt vastgesteld 
 
Naar aanleiding van de actielijst:  
• Mail naar groepen Cursus sociale hygiëne volgt. Eer zijn 2 data geprikt (20 nov en 15 jan) om de 

cursus te geven (door René Straatmann). Op 21 januari is het examen. Lesmateriaal wordt 
verzorgd. Opgave per mail. (afvoeren) 

• Voorstel Marije is doorgestuurd (afvoeren) 
• Nog geen vragen en reacties feestjaar 2010 ontvangen. (afvoeren) 
 
 
3. Ingekomen stukken  
Post:  Groepszending 1-2-3 / Bever Doe Dag regiospel / Verslag LR 13 december 2008 
 
Email: Scouting Expresse / Nieuwsbrief Speelruimte / Scouts on Tour Bus 
 
 
4. Mededelingen 
Brand Pieter Maritz 
Na de brand is nu het gebouw gesloopt, er worden ideeën verzameld om te kijken wat men wil in het 
nieuwe clubhuis. Zaterdag draaien de jongen nu vanuit een oude boerderij, aan de Lunterseweg. Er is 
vanuit diverse groepen hulp aangeboden. Verhuur is geregeld en iedereen is onderdak.  
 
Brand Scouting Lunteren 
Na de brand komen de eerste materialen en gelden binnen. Er zijn 2 noodlokalen op het 
kampeerterrein geplaatst. De eerste ideeën zijn er al. Zaterdag was er een dansavond voor het 
clubhuis die € 945,-- heeft opgebracht. Leuke nieuwsbrief en diverse acties vanuit de Lunterse 
gemeenschap. 
 
Beide groepen krijgen van het DKWEB-regioteam wat knutselspullen aangeboden. 
 
Inbraak 
Bij Scouting Bennekom is in dezelfde periode als de branden in Ede en Lunteren ingebroken. 
 
Nieuwe website 
De nieuwe website www.nederveluwe.nl is in de lucht! 
 
Trailwalker 
De Trailwalker is nog hard op zoek naar vrijwilligers die vanuit de regio een checkpoint willen 
bemannen. De Pieter Maritz, Scouting Lunteren, OPV-Schoonoord, Scouting Bennekom en Die 
Wiltgraeff hebben al een hoop mensen bereid gevonden mee te werken.  



   

5. Personele zaken en veranderingen binnen teams en bestuur 
De volgende mensen zijn door het AB benoemd of herbenoemd: 
• Edwin Blankestijn als lid activiteitenteam Bevers / Joep van Dijk en Michel Pipping als lid 

activiteitenteam Scouts  
 
• Er blijft nog een dringende vacature voor een Lid Landelijke Raad. Aankomende Landelijke 

Raad zal onze regio voor het eerst in vele jaren niet vertegenwoordigd zijn. De komende tijd 
staan er nogal wat belangrijke zaken qua beleid op de agenda. Iets wat we aanstaande LR dus 
moeten laten liggen. Het lijkt ons belangrijk een stem te hebben in de vereniging. Mensen die 
interesse hebben, graag doorgeven aan Hans Plaat. 

 
• We hebben bij het Steunpunt een hulpvraag neergelegd om te helpen bij het invullen van 

vacatures. Er ligt een opzet voor diverse vacatures. Deze worden verspreid bij De 
Medewerkerbureaus en vrijwilligerscentrales in de Regio. 

 
 
6. Scouting in 2010 
Het feestjaar komt in zicht, de eerste 2 ambassadeursdagen zijn geweest een van de meeste groepen 
in de regio zijn er ook mensen bij geweest.  
 
Groepen kunnen het keurmerk 100 behalen door een activiteit aan te leveren in de regio die voldoet 
aan verschillende eisen. Met deze activiteit maak je ook nog eens kans op een geldprijs voor de 
groep! 
 
Met het zicht op komende jaarplanning willen we als regio in 2010 een kaderweekend (feestavond met 
overnachting) organiseren voor alle kaderleden van de regio. Het zomerfeest en de teamavond zullen 
dan uit de planning verdwijnen en het kaderweekend komt daarvoor in de plaats (oktober 2010) 
 
 
7. Jaarplanning 2009-2010 
De planning wordt besproken. Definitieve planning bijgevoegd. 
 
 
8. Financiën 
In de agenda van deze regioraad staat het volgende:  
 
Het bestuur is van mening dat de begroting 2009-2010 van onvoldoende kwaliteit is om op dit moment 
aan u ter goedkeuring voor te leggen. De reden hiervoor is een interne bestuursaangelegenheid. Het 
bestuur beloofd zo snel mogelijk, uiterlijk met de uitnodiging voor de regioraad in november de 
begroting 2009-2010 naar u toe te sturen. 
 
Het bestuur vraagt de regioraad mandaat om tot aan de regioraad in november, binnen de kaders van 
de begroting 2008-2009, het normale financieel beleid uit te kunnen voeren. 
 
Het bestuur betreurt de gang van zaken en is zich bewust van het ontstane ongemak. 
 
Het bestuur legt uit dat de stukken (begroting) nog klaargemaakt moeten worden, dat deze naar de 
groepen gemaild zullen worden, groepen hebben hierna tijd om commentaar te geven per mail en dat 
we de begroting willen afhameren tijdens de regioraad in november. Door de regioraad wordt mandaat 
verleend om tot aan de regioraad van november het beleid uit te kunnen voeren. De uitgaven voor de 
activiteiten tot november zijn in de begroting gelijkend aan vorig jaar. 
 
Afgesproken wordt dat een contributieverhoging aankomend jaar niet plaatsvindt, aangezien groepen 
in het begin van het nieuwe seizoen contributie bekend moeten maken. 
 
Binnen het bestuur zijn afspraken gemaakt dergelijke vervelende situaties te voorkomen in de 
toekomst. 
 
 
9. Een groep uit de regio stelt zich voor 
Dit keer de beurt aan de Langenberggroep uit Ede. Jowan Oudsen vertelt het over de historie van de 
groep en zal aan het einde van zijn verhaal het geheim van de naam het het clubhuis ’t Zwem, 
ontrafelen. 



   

10. Activiteiten van de teams 
Bevers en DWEK:  
Het voorjaarsspel is dit jaar met bevers en d’kweb gezamenlijk, benieuwd hoe dat loopt. Bevers 
hebben wel apart speelveld. Het trainingsweekend was erg gezellig. Tijdens de KWEBraad is de 
begroting en de planning besproken en er is afgesproken dat er geen voorjaarsspel is i.v.m. 
Scouts2Day 2010.Het bedrag dat voor het voorjaarsspel op de begroting stond willen de KWEB nu 
gebruiken om als Kwebbers van Neder Veluwe herkenbaar te zijn op  Scouts2Day. 
Scouts: 
Het trainingsweekend was leuk, er waren niet veel deelnemers. Kijken of het volgend jaar gezamenlijk 
met de KWEB kan. Op de VLPGLRaad zijn de zwemwedstrijden besproken en is gekeken of de 
bijdrage voor de RSW omhoog kan zodat het herfstkamp voor alle groepen “gratis” kan zijn. 
De RSW was erg geslaagd. Het was goed weer, een tof weekend! Bennekom PV zijn 1 en 2 
geworden. 
Explorers: 
Greppeltocht leek in orde, daarna is door de politie gevraagd de activiteit te staken. Door een 
vervelende samenloop van verschillende gebeurtenissen kwam de politie tot dit besluit. Dit is ook 
gebeurd. De gang van zaken is besproken tijdens de explorerraad en het AB. Ook wordt het 
ingebracht in het Gemeente Ede overleg (van de Edese groepen) i.v.m. de vergunningen. 
In april is de zeepkistenrace gehouden. Was leuk, niet veel groepen aanwezig. In januari en maart 
waren er explorerraden. Hier is besproken dat de begroting gelijkend is aan vorig jaar. 1 van de 
activiteiten is een weekendactiviteit geworden. 13 juni is er bij de Musinga Rijn een wateractiviteit. 
Jongerentak:  
Het volleybal van 6 juni ging niet door. Het regioteam probeert op 28 juni het volleybal alsnog te 
organiseren. 
Trainers: 
Info vanuit de GBG/Besturenavond: 
• De trainingsroute begint met de Introductieavond. Dit is een verplicht onderdeel van de route. 
• Trainingsweekenden. In de trainingsroute zijn twee trainingsweekenden opgenomen. De data van 

de weekenden in het aankomende seizoen staan op de Jaarplanning 2009-2010 die in de 
aankomende Regioraad wordt vastgesteld. 
Dit seizoen hebben ongeveer 40 cursisten de training gevolgd. Daar waren geen explorers bij. 

• Stage met de stagegesprekken. Momenteel worden de stagegesprekken gehouden. Als een 
cursist te lang wacht met de stage (2 jaar) moet de trainingsroute opnieuw gedaan worden. 
De stagegesprekken voor de explorers wordt door Hans gedaan, tenminste als er geen 
explorertrainer is. 

• De trainers sturen regelmatig een statusoverzicht naar de cursisten. Ook de groepsbegeleiders 
krijger weer een kopie. 

• De stagegesprekken met de Esta leiding zijn door omstandigheden niet doorgegaan. Deze 
gesprekken worden momenteel opnieuw gepland. 

• Landelijk Trainingberaad. ZAaterdag 27 juni is het eerstvolgend LTB. Hier zal de nieuwe opzet van 
de deskundigheidsbevordering uitgebreid besproken worden. 

Bestuur: 
Er was een redelijk bezochte besturenavond met een workshop van Movisie over het zoeken naar en 
behouden van vrijwilligers. 
 
 
11. Steunpunt Scouting Gelderland 
Hans geeft een uitgebreid verslag over de stand van zaken mbt de wijzigingen die het Steunpunt Gld. 
wil doorvoeren. (o.a. over de statutenwijziging: Afgesproken dat we voldoende inbreng willen hebben 
in het Steunpunt (vertegenwoordigers in het bestuur) Verschillende regio’s hebben de conceptstatuten 
afgewezen.) Er is veel gebeurt in de afgelopen 5 maanden. We zijn er nog niet uit. Het bestuur van 
het Steunpunt gaat afspraak maken met de regio. Vraag is of we voldoende grond zien om 
samenwerking voort te zetten. 
 
Er is dus veel in beweging: Hoe gaan we nu verder? 
Er komt een gesprek met het Steunpuntbestuur. De regio’s binnen het Steunpunt onderhouden goede 
contacten.  
 
Op een volgende regioraad volgt meer info. 
 
 
 
 



   

 
12.Landelijke raad 
• Wijziging inbedding Steunpunten inbrengen in Landelijke structuur. 
• Scoutkleding hoofddeksel 
• Rapportage en financiën over het jaar 2008 
• Discussie plusscouts: Nu zijn alle los/vast-leden plusscout. (ouwe bokkenstammen, vrienden van 

Scouting etc.) Voorstel is om de term uit te breiden en iedereen als plusscout ook actief lid te 
laten zijn.  

 
 
13. Recreatieplas 
Geen nieuws. De info (Voortgangsrapportage Recreatiegebied Ede) is duidelijk, geen opmerkingen. 
 
 
14. Veiligheid en milieu 
Geen bijzonderheden. Liesbeth geeft aan dat er wel eens webcams geïnstalleerd worden op 
clubgebouwen, misschien handig ter afschrikking? De Vallei maakt van alles wat er in en om het 
gebouw mis gaat een fotodossier. Ook een idee voor andere groepen? 
 
 
15. Rondvraag 
Michel Pipping: Leeftijdgrenzen gaan veranderen (vooral bij de Explorers), hoe gaan andere groepen 
dat aanpakken? Gaat dit in per 2010? We gaan dit in het AB bespreken en komen er op de volgende 
Regioraad op terug. 
 
Willem Jan v Bergeijk: Wil de regio in de verstuurde mails aangeven aan wie de mail verstuurd is.  
 
Fedde Boersma: Er komt een archiefboekje uit over clubgebouwen, foto’s graag snel aanleveren als je 
er nog in wil komen! 
 
Robert Agterberg: Er komt een vervolg op “verover je eigen monument”, de Emmagroep uit Renkum 
doet daar aan mee. 
 
Saskia v Jaarsveld: 13 juni is de laatste exploreractiviteit. Een van de groepen heeft een andere 
explorergroep uit Lelystad op bezoek. Heeft iemand bezwaar als deze groep ook naar de activiteit 
komt? Geen probleem! 
 
 
16. Sluiting 
De vergadering door Wily om 22.30 uur gesloten, hartelijk dank aan de Langenberg voor de 
gastvrijheid!  
 
 

Plien Nooij 


